
PROTOKÓŁ NR LV/22 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

Sala Konferencyjna 115A 

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

Z dnia 28 listopada 2022 roku 

Czas trwania od d 1500 do 1650 

 

W obradach udział wzięli radni, sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/. 

Otwarcia LV sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na 

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna 

z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika Gminy, gościa Pana Starostę Bogusława 

Kierusa, Panią Elżbietę Moś Dyrektora Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie, Panią 

Marlenę Pawłowską Dyrektora Centrum Usług Wspólnych, Panią Agnieszkę Żendełek 

Dyrektora Przedszkola „Baśniowa Kraina”, Panią Barbarę Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego, 

Panią Sabinę Jóźwiak Dyrektora Centrum Kultury, kierowników jednostek podległych, 

sołtysów oraz radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 28.11.2022 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK • 28.11.2022 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK • 28.11.2022 Obecny 



4 Jolanta Kadler TAK • 28.11.2022 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK • 28.11.2022 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK • 28.11.2022 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 28.11.2022 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 28.11.2022 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK • 28.11.2022 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK • 28.11.2022 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE • 28.11.2022 Nieobecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 28.11.2022 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 28.11.2022 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 28.11.2022 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK • 28.11.2022 Obecny 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

i wnioskował o wprowadzenie następujących uchwał: 

8.6. wyrażenie zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż 

3 lata. 

8.7. wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 

8.8. udzielenie dotacji w 2022 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonych na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

8.9. udzielenie dotacji w 2022 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonych na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Dodanie punktu do porządku obrad  8.6. Uchwała w sprawie 

wyrażenie zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż 3 

lata. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 15:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 15:07 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 15:08 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 15:07 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 15:07 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 15:07 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 15:07 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 15:07 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 15:08 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 15:08 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny --------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 15:07 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 15:07 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 15:07 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 15:08 

Głosowanie w sprawie: Dodanie punktu do porządku obrad  8.7 wyrażenia opinii 

dotyczącej uznania lasów za ochronne. 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 15:09 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 15:09 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 15:09 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 15:09 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 15:09 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 15:09 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 15:09 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 15:09 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 15:09 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 15:09 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 15:09 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny --------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 15:09 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 15:09 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 15:09 



15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 15:09 

    

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Dodanie punktu do porządku obrad  8.8 Udzielenie dotacji w 2022 

roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, położonych na obszarze Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 15:10 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 15:10 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 15:10 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 15:10 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 15:10 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 15:10 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 15:10 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 15:10 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 15:10 



9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 15:10 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 15:10 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ----------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 15:10 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 15:10 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 15:10 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 15:10 

    

 

Głosowanie w sprawie: Dodanie punktu do porządku obrad  8.9 udzielenie dotacji w 2022 

roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, położonych na obszarze Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 15:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 15:11 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 15:11 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 15:11 



4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 15:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 15:11 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 15:11 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 15:11 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 15:11 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 15:11 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 15:11 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------ 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 15:11 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 15:11 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 15:11 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 15:11 

Głosowanie w sprawie: Przyjęcia obrad. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 15:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 15:12 



2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 15:12 

3 Bartosz Jabłoński 
 

28.11.2022 15:11 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 15:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 15:11 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 15:11 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 15:11 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 15:11 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 15:11 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 15:11 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 15:11 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 15:11 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 15:12 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 15:11 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi i Narkomanii w 2022 roku. 

6. Informacja na temat drużyn piłkarskich działających na terenie Gminy Dobiegniew.  

7. Informacja na temat wykorzystania funduszy sołeckich za rok 2021 i trzy kwartały roku 

2022. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. zmiany uchwały budżetowej gminy na 2022 rok. 



8.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2033. 

8.3. zmiany uchwały Nr III/20/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnie 28 grudnia 2018r. 

w sprawie utworzenia i nadania statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Dobiegniewie.  

8.4. zmiany załącznika do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Dobiegniew porozumienia gminno-powiatowego dotyczącego procesu przyjęcia 

i realizacji Strategii Terytorialnej ( strategii IIT) Partnerstwa ,,Północ Województwa 

Lubuskiego Zawsze Razem” obejmującego gminy Dobiegniew, Drezdenko, Stare 

Kurowo, Zwierzyn, i Powiat Strzelecko-Drezdenecki. 

8.5. pomnika przyrody. 

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

10. Komunikaty. 

11. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad.3. Informację Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa: 

Dnia 4 listopada wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Dobiegniewie i Panią Marzeną 

Wierzbicką uczestniczyliśmy w pogrzebie kapitana Pana Stanisława Chrostowskiego. 

Uroczystości miały miejsce w Szczecinie, reprezentowaliśmy Gminę Dobiegniew. 

Dnia 5 listopada w niedzielę odbyły się uroczystości 50-lecia pożycia małżeńskiego. 

Dnia 7 listopada uczestniczyłam w posiedzeniu sesji powiatu strzelecko-drezdeneckiego gdzie 

była podejmowana uchwała dotycząca realizacji strategii ,,Partnerstwa Północ Województwa 

Lubuskiego Zawsze Razem”. Na sesji był Pan Marszałek Tomczyszyn Dyrektor Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich Arkadiusz Dąbrowski. Każdy miał swoje wystąpienie. 

Dnia 8 listopada odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SG05 w sprawie planowania 

budżetu na 2023 rok, w którym to gmina Dobiegniew ma swoją inwestycję budowę nowego 

Pszoku do zbiórki selektywnej odpadów. W tym dniu także odbyły się Zebrania Wiejskie 

w miejscowości Lubiewko i Chomętowo. 

Dnia 9 listopada odbyło się spotkanie z Panem Starostą w sprawie wspólnej realizacji zadania. 

Z ramienia powiatu przebudowa ulicy Mickiewicza, a od strony gminy przebudowy ulicy 

Asnyka i Słowackiego w ramach tego zadania spotykamy się z Panem Starostą i ze służbami 



Pana Starosty uzgadniamy odprowadzenie wód burzowych do Mierzęckiej Strugi. My już 

jesteśmy na ukończeniu dokumentacji, która pozwoli nam z tych zbiorników odprowadzać 

wody burzowe do Mierzęckiej Strugi. Niebawem przygotowujemy się do ogłoszenia 

przetargów. Tego samego dnia odbyło się spotkanie z mieszkańcami Podleśca w moim imieniu 

była Pni Sekretarz Grażyna Gradowska, uczestniczyłam w posiedzeniu Lubuskiej Rady 

Samorządowej gdzie Zarząd Województwa Lubuskiego przedstawiał nam podział środków z 

Funduszy Europejskich dla Województwa Lubuskiego bo tak ten fundusz będzie się teraz 

nazywał w nowej perspektywie czyli 2020 -2027 była tam przedstawiana alokacja dla 

Partnerstw i stanowisko Zarządu Województwa jest jednoznaczne, że taka sama alokacja czyli 

taka sama kwota na mieszkańca będzie przeznaczona jeżeli chodzi o Partnerstwa i miejskie 

obszary funkcjonalne. Przysługuje nam 184 euro na jednego mieszkańca.  

Dnia 10 listopada w Przedszkolu Miejskim „Baśniowa Kraina” oraz w Muzeum odbyły się 

Obchody Święta Niepodległości. 

Dnia 11 listopada obchody 104 rocznicy Odzyskania Niepodległości na placu Starca. To było 

w tym roku dwu dniowe święto organizowane przez Centrum Kultury w Dobiegniewie bardzo 

serdecznie dziękuję Pani Dyrektor Jóżwiak i wszystkim pracownikom Centrum Kultury za tak 

pięknie przygotowane obchody w naszej Gminie. 

Dnia 15 listopada odbyło się kierownictwo Urzędu, głównym tematem oczywiście była 

dystrybucja węgla, ale też realizowane inwestycje, które teraz wspólnie z referatem inwestycji 

realizujemy na terenie gminy Dobiegniew. 

Dnia 16 listopada w Urzędzie Marszałkowskim w Zielnej Górze wszyscy członkowie 

partnerstwa ,,Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem” uczestniczyliśmy 

w konferencji dla partnerstw tam prezentowaliśmy nasze stanowisko. Dziękuję Związkowi 

Miast Polskich za pomoc w napisaniu i doradztwie podczas prac nad strategią. 

Dnia 18 listopada odbyło się spotkanie z Prezesem Społecznej Inicjatywy Mieszkania to jest 

KZN Nadwarciański spółka inwestycyjna, którą państwo powołali do budowy mieszkań na 

terenie naszej gminy to jest plac popegeerowski.  W ramach rewitalizacji Dobiegniewa dalej 

będziemy uzupełniać wszystkie wymogi formalne. W tym samym dniu odbyła się 

wideokonferencja z Wojewoda Lubuskim Panem Władysławem Dajczakiem, konferencja 

dotyczyła dystrybucji węgla i pomocy uchodźcą z Ukrainy.    

Dnia 21 listopada posiedzenie Komisji stałych Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 



Dnia 22 listopada odbyło się spotkanie online całe nasze partnerstwo ze Związkiem Miast 

Polskich wprowadziliśmy małe korekty w strategii. Korekty dotyczą dwóch zadań, mieliśmy w 

trzecim naszym celu zadania pod nazwą „Infrastruktura i zasoby kadrowe, jako efektywny 

system wspierania przedsiębiorczości” gdzie gmina Dobiegniew jest liderem tego projektu 

i zmieniliśmy nazwę, jeżeli chodzi o budowę kanalizacji sanitarnej dopisaliśmy jeszcze wodno-

kanalizacyjnej, tak żebyśmy mogli aktywnie korzystać po środki z tego celu. Jeżeli chodzi o 

termomodernizację budynków użyteczności publicznej i mieszkalnych rozszerzyliśmy to do 

efektywności energetycznej i w ramach tego partnerstwa wykonujemy teraz audyty na 

dziewięciu świetlicach wiejskich żeby poprawić zużycie energii, czyli żeby zmniejszyć i 

zamontować instalacje fotowoltaiczne i te dwie zmiany dokonaliśmy w naszej strategii. 

Dnia 23 listopada odbyły się rozmowy z mieszkańcami wspólnoty mieszkaniowej Gdańska 29 

i 30, ponownie o przyłączeniu tych dwóch wspólnot do naszej sieci systemowej czyli 

ogrzewania z kotłowni przy ulicy Szkolnej i proponowałam program do którego przystąpiła 

gmina Dobiegniew ,,Ciepłe Mieszkanie”. To jest program dedykowany dla zabudowy 

wielolokalowej tak jak na przykładzie ,,Czystego Powietrza” gdzie mogą dofinansowanie 

dostać mieszkańcy zabudowy jednorodzinnej tak w ,,Ciepłym Mieszkaniu” mogą otrzymać 

dofinansowanie mieszkańcy budynków wielolokalowych.  Już mamy złożone deklaracje tych 

mieszkańców zarówno jednej wspólnoty jak i  drugiej. Spotkanie odbędzie się jeszcze w lutym 

gdzie będą wpłacać swoją część za instalacje w swoim mieszkaniu na konto wspólnoty i wtedy 

podejmiemy decyzję, bo to jest ostatni termin, aby ponownie ogłosić przetarg dla Gdańskiej 29 

i 30. 

Dnia 24 listopada miałam przyjemność na zaproszenie Pani Jolanty Kadler prowadzić lekcję 

z III klasą LO oczywiście lekcja pod nazwą „Rewitalizacja”, czyli odnowa terenów 

zdegradowanych. Dziękuję za zaproszenie dwie godziny lekcyjne uważam, że za mało jeszcze 

byśmy trzecią porozmawiali, bardzo dziękuję za to zaproszenie z młodzieżą porozmawialiśmy 

na różne tematy, bardzo fajne spotkanie cieszę się, że mogłam odbyć tą lekcje z młodzieżą. 

Tego samego dnia w Środowiskowym Domu Samopomocy odbył się Dzień Pracownika 

Socjalnego bardzo dziękuje Pani Kierownik Ani Treler to był wyjątkowy czas rozmawialiśmy 

nie tylko na temat Środowiskowego Domu, ale także o inwestycjach, które wspólnie będziemy 

realizować, a także planów na następny rok.  

Dnia 25 listopada miałam przyjemność gościć Pana Wicemarszałka Województwa Lubuskiego 

Stanisława Tomczyszyna i Pana Dyrektora Departamentu Programów Rozwoju Obszarów 



Wiejskich Pana Arkadiusza Dąbrowskiego gdzie dziękowałam za pozyskane przez gminę 

dofinansowania  na kanalizację w Wołogoszczy, ale te następne projekty jeszcze przed nami. 

Pan Marszałek był dobrym duchem naszego partnerstwa to on nam podpowiedział, że w 

partnerstwie będzie siła i na partnerstwo będą osobne alokacje środków z Unii Europejskich też 

za to podziękowałam. Pan dyrektor był zaangażowany w pomoc w przypisaniu naszej strategii 

więc myślę, że to ma teraz duże znaczenie i widzimy ,że było to niesamowitą szansą dla naszej 

gminy, całego obszaru gdzie są podzielone środki dla partnerstw jest to 184 euro na mieszkańca 

na cała perspektywę. Tego samego dnia w Ośrodku Pomocy Społecznej odbył się Dzień 

Pracownika Socjalnego. Pan kierownik Andrzej Ograbek i wszyscy pracownicy dostali od nas 

podziękowania, gratulacje za tak ciężką pracę na rzecz drugiego człowieka, za co bardzo 

dziękuję. Oczywiście tego samego dnia w Baśniowej Krainie Dzień Pluszowego Misia w 

Żłobku również. Był to dzień radosny dla naszych przedszkolaków w Żłobku też było wesoło 

wszystkie panie były poprzebierane w misie. Za te występy bardzo serdecznie dziękuję. 

 Na koniec wystąpienia mam taki zapisek odpowiedz na zapytanie pana radnego Muszyńskiego, 

że podatek od środków transportowych nie zmieniamy i nie jest zmieniony od 2015 r. 

Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa –przedstawiła inwestycje, którymi się zajmujemy 

i będziemy zajmować: 

− nasza sztandarowa strategiczna modernizacja oczyszczalni ścieków, 

− kanalizacja w miejscowości Grąsy i modernizacja stacji uzdatniania wody 

w Dobiegniewie i przepompownie, 

− Muzeum Woldenberczyków projekt, który realizujemy czekamy z Panem 

Kierownikiem Pawłowskim na aneks z instytucji zarządzającej chcemy ten projekt 

przedłużyć na przyszły rok, 

− inwestycja w Sarbinowie jest już na ukończeniu (droga), 

− inwestycja w Ostrowcu – zakończona ( przebudowa drogi), 

− ulica Spacerowa nasza promenada nad jeziorem Wielgie – mamy nowe oświetlenie, 

− wykonana została modernizacja Kotłowni przy ulicy Mickiewicza. 

− Gmina ogłosiła przetarg na bezdomne pieski i kotki z terenu gminy Dobiegniew na 

2023r., 

− wsparcie dla rodzin z gmin popegeerowskich odbyła się 1 edycja tego programu. W 

ramach 1 naboru wszyscy mieszkańcy, którzy złożyli wnioski otrzymali pierwsze 173 

laptopy.  Z tego programy były oszczędności przeznaczyliśmy na tzw. dogrywkę osoby, 



które złożyły wniosek w pierwszym naborze, a nie uzupełniły dokumentów mają szansę 

teraz to zrobić. Będzie kolejne 50 laptopów, 

− wykonywana jest dokumentacja na remont kładki nad naszymi torami PKP, 

− skończyliśmy, rozliczyliśmy chodniki na Osiedlu Młodych, 

− wykonana jest dokumentacja na instalację deszczową do Mierzęckiej Strugi, 

− budowa Pszoku  rusza od stycznia, 

− będzie ogłoszony przetarg na remizę w Mierzęcinie, 

− Gmina podpisała umowę na termomodernizację Ośrodka Zdrowia w Dobiegniewie. 

Lekarze zostaną przeniesieni na ulicę Dembowskiego, biuro Sigma oraz gabinet Pani 

doktor Błażejewskiej, 

− pracujemy nad przebudową ulicy Słowackiego , Asnyka i Dąbrowskiego, 

− wykonywana dokumentacja na przebudowę drogi do Sławicy i Derkacze, 

− monitoring miejski z Rządowego Programu ,,Razem Bezpieczniej”- 21 kamer plus 

cztery , które planowaliśmy z budżetu gminy, 

− 1 grudnia otwieramy przetarg  na  dywanik asfaltowy w Chrapowie.  

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa wraz z Panem Przewodniczącym Markiem 

Kowalczykiem i wszystkimi obecnymi osobami na sesji podziękowali kierownikowi J. Hatale 

za sumienną pracę na rzecz gminy Dobiegniew w związku z przejściem na emeryturę. 

Podziękowania i kwiaty wręczone zostały również dla Pani Kamili Putek w związku 

z odejściem z pracy.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Kowalczyk poprosił o zabranie głosu 

Pana Starostę Bogusława Kierusa. Pan Bogusław Kierus Starosta strzelecko-drezdenecki 

przedstawił informację na temat inwestycji, które będą realizowane: 

− ulica Mickiewicz – w grudniu zostanie ogłoszony przetarg, 

− budowa nowego Domu Pomocy Społecznej na 50 osób po budynku starego Domu 

Pomocy Społecznej, pozwolenie na budowę jest zostaje kosztorys i wyposażenie 

i procedury przetargowe, 

− inwestycje drobniejsze takie jak droga w Radęcinie, Radachowie, Słowinie oraz 

Lipince, 

− chodnik w Słowinie, 

− odcinek drogi Mickiewicza w kierunku Osieka. 



Ad.4.Wnioski i zapytania radnych. 

− Marek Wardziak sołtys – zapytał o drogę Stare Osieczno –Sitnica są tam dwa mosty, 

mosty zaczynają się sypać i na krzyżówce na Moczele dużo jest przepustów jeden się 

zarwał, jest duży uskok –zaznaczone jest tylko farbą. 

− Dariusz Majowicz radny – podziękował za drogę do Lubiewka, ale prosi również 

o przycięcie drzew lip na wiosce.  

− Pan Starosta Bogusław Kierus poinformował, że co roku robione są przeglądy, 

kierownik referatu podjedzie i sprawdzi, a jeżeli chodzi o podcięcie drzew firma, 

która się tym zajmuje podjedzie i będzie to załatwione.  

− Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska uzupełniając wypowiedź Pana Starosty 

Bogusława Kierusa poinformowała, że jest po wszystkich spotkaniach wiejskich, 

bardzo serdecznie dziękuję sołtysom za organizację zebrań. Zebrane są wnioski z 

każdego zebrania wiejskiego, które są do wykonania będziemy sukcesywnie 

realizować. Pan Starosta zwrócił się o sołtysów, że w momencie kiedy będzie sytuacja 

związana z zimą czyli gołoledź lub śnieg prośba o przekazanie takiej informacji w 

jakim stanie jest droga wtedy odpowiednie służby zostaną wysłane. 

− Zdzisław Pajdowski- Przewodniczący Osiedla – zgłosił, że na ulicy Młynarskiej 

dziury są w moście. 

− Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska – poinformowała, że w tym roku będą skromne 

dekoracje świąteczne w ramach tych oszczędności przesunięte zostaną środki na 

remont tego mostu. W tym roku kupimy materiał na remont tego mostu i jak warunki 

atmosferyczne pozwolą to przystąpimy do wymiany nawierzchni drewnianej mostu. 

Sprawa jest znana w referacie kierownika Hatały. Pani Magda Biegańska się tą sprawą 

zajmuje. My wiemy, reagujemy i będziemy w tym temacie działać.  

Ad.5. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi i Narkomanii w 2022 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Radni 

nie mieli pytań do w/w sprawozdania. 

Ad.6. Informacja na temat drużyn piłkarskich działających na terenie Gminy Dobiegniew 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Radni nie mieli pytań do w/w sprawozdania. 

Ad. 7. Informacja na temat wykorzystania funduszy sołeckich za rok 2021 i trzy kwartały roku 

2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Radni nie mieli pytań do w/w informacji.  

Następnie Przewodniczący RM ogłosił 10 minut przerwy w obradach sesji. 



Ad.8. Podjęcie uchwał 

Ad. 8.1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2022 rok.  

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej gminy na 2022 rok. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy Dobiegniew w tej sprawie 

zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=1432 ( 1:14:40) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2022 rok.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:24 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:24 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:24 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:24 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:24 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:24 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:24 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:24 

https://radni.tv/transmisja/?id=1432


8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:24 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:24 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:24 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny --------------------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:24 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:24 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:24 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:24 

8.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2033. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-

2033. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:25 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:25 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:25 



4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:25 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:25 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:25 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:25 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:25 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:25 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:25 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny  ------------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:25 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:25 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:25 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:25 

8.3. zmiany uchwały Nr III/20/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 28 grudnia 2018r. 

w sprawie utworzenia i nadania statutu Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Dobiegniewie. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały Nr III/20/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie utworzenia i nadania statutu Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Dobiegniewie. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:26 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:26 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:26 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:26 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:26 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:26 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:26 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:26 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:26 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:26 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:26 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------ 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:26 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:26 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:26 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:26 

 

8.4. zmiany załącznika do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Dobiegniew porozumienia gminno-powiatowego dotyczącego procesu przyjęcia i realizacji 

Strategii Terytorialnej (strategii IIT) Partnerstwa ,,Północ Województwa Lubuskiego Zawsze 



Razem” obejmującego gminy Dobiegniew, Drezdenko, Stare Kurowo, Zwierzyn i Powiat 

Strzelecko-Drezdenecki 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany załącznika do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Gminę Dobiegniew porozumienia gminno-powiatowego dotyczącego 

procesu przyjęcia i realizacji Strategii Terytorialnej (strategii IIT) Partnerstwa ,,Północ 

Województwa Lubuskiego Zawsze Razem” obejmującego gminy Dobiegniew, Drezdenko, 

Stare Kurowo, Zwierzyn i Powiat Strzelecko-Drezdenecki. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:27 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:27 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:27 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:27 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:27 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:27 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:27 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:27 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:27 



9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:27 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:27 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:27 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:27 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:27 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:27 

8.5. pomnika przyrody. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: pomnika przyrody  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:28 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:28 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:29 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:29 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:29 



5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:29 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:29 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:29 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:29 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:29 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:29 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------ 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:29 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:29 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:29 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:32 

 

8.6. Wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości ma okres dłuższy niż 

3 lata. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz poinformowała, że zgłosił się do niej Pan Marcin Sokalski 

to jest WOPR, który obsługuje nasze kąpieliska o wydzierżawienie nieruchomości 

i wybudowaniu pomostu, żeby mógł sobie cumować kajakami, żaglówkami i teren rekreacyjny 

dla młodzieży. Prosił, żeby dzierżawa była dłuższa niż 3 lata- na 10 lat dzierżawy.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

ma okres dłuższy niż 3 lata 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:32 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:32 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:32 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:32 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:32 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:32 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:32 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:32 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:32 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:32 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:32 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:32 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:32 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:32 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:32 

 

 

8.7. wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 



Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:33 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:33 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:33 

3 Bartosz Jabłoński Wstrzymał się 28.11.2022 16:33 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:33 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:33 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:33 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:34 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:33 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:33 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:33 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------- 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:34 



13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:34 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:34 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:33 

8.8. Udzielenie dotacji w 2022 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Dobiegniew. 

- Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska- poinformowała, że zgodnie z uchwałą podjęta przez radę 

na zabytki przeznaczamy w tym roku 100 tys. Wpłynęły dwa wnioski jeden z Parafii Radęcin, 

a drugi z Parafii Dobiegniew.   

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Udzielenie dotacji w 2022 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

położonym na obszarze Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:38 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:38 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:38 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:38 



4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:38 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:338 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:38 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:38 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:38 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:38 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:38 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------ 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:38 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:38 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:38 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:38 

 

8.9 Udzielenie dotacji w 2022 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Dobiegniew. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Udzielenie dotacji w 2022 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

położonym na obszarze Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.11.2022 16:38 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 



Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 28.11.2022 16:39 

2 Joanna Grabia Za 28.11.2022 16:39 

3 Bartosz Jabłoński Za 28.11.2022 16:39 

4 Jolanta Kadler Za 28.11.2022 16:39 

5 Zbigniew Kołodziej Za 28.11.2022 16:339 

6 Marek Kowalczyk Za 28.11.2022 16:39 

7 Paweł Łysiak Za 28.11.2022 16:39 

8 Dariusz Majowicz Za 28.11.2022 16:39 

9 Andrzej Muszyński Za 28.11.2022 16:39 

10 Bernard Szyrwiński Za 28.11.2022 16:39 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------------------ 

12 Leszek Wieczór Za 28.11.2022 16:39 

13 Marzena Wierzbicka Za 28.11.2022 16:39 

14 Waldemar Wołyniec Za 28.11.2022 16:39 

15 Urszula Woszczyk Za 28.11.2022 16:39 

 

Ad.9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania – brak.  

Ad. 10. Komunikaty 



− Sylwia Łaźniewska -Burmistrz Dobiegniewa zaprosiła dnia 6 grudnia br. na wspólne 

ubieranie choinki oraz  dnia 18 grudnia br. na Jarmark Bożonarodzeniowy na Placu 

Starca w Dobiegniewie.  

− Joanna Grabia – radna zaprosiła na pierwszą próbę UNISONO po zapaleniu światełka 

na choince 6 grudnia.  

− Waldemar Grzankowski poinformował, że tradycyjnie od 11 lat wyjeżdżają 

dnia 9 grudnia po Betlejemskie Światełko Pokoju, natomiast dnia 19 grudnia na sesji 

zostanie przekazane światełko radnym, pracownikom urzędu, Pani Burmistrz. Pan 

Grzankowski serdecznie podziękował za wsparcie tej akcji. 

− Sabina Jóżwiak – dyrektor Centrum Kultury również zaprosiła dnia 6 grudnia br. na 

wspólne ubieranie choinki. Poinformowała, że został ogłoszony konkurs na 

najładniejszą ozdobę Bożonarodzeniową. Podczas Jarmarku również odbędzie się 

konkurs kulinarny w ramach projektu ,,Rybactwo i Morze” – zachęcam do udziału 

sołectwa jak i również kluby seniora. Następnie poinformowała , że w nowym roku 

Centrum Kultury zajmie się organizacją Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

− Bernard Szyrwiński- radny podziękował Panu Jerzemu Hatale i jego referatowi za 

szybką reakcje na ulicy Polnej była dziura w drodze.  

− Marek Kowalczyk RM- odczytał pismo, które wpłynęło do rady od Stowarzyszenia 

Nasz Dobiegniew stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

− Marek Kowalczyk RM- poinformował, że kolejna Sesja odbędzie się dnia 19 grudnia a 

wszystkie komisje wspólnie dnia 12 grudnia. 

Ad. 11. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LV sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym i zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka  

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie 

/-/ Marek Kowalczyk 


